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13. PROTOKOLL NR 3/2005 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2005-03-17 
 
Justerat den 29 mars 2005 
 
 
 
Lars Eriksson                                       Ulla Hammar 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 
                      Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 

Delzar Abdul Karim, SRF (kl. 13.00 – 14.00) 
Ulla Hammar, R 
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län (kl. 13.00 – 14.30) 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

                      Martha Csiki, Tekniska avdelningen 
 Berit Mårtensson, Gatu- och fastighetskontoret 
 
Förhinder: Yvonne Wendelius, FUB. 
  
1. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.   
 
2. Val av ordförande och vice ordförande 2005 - 2006 
Mötet beslutade välja Lars Eriksson till ordförande och Eva Nilsson till vice ordförande i 
lokala handikapprådet för åren 2005 – 2006.  
 
3. Val av justerare och tid för protokollets justering 
Ulla Hammar utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet 
justeras den 29 mars. 
 
4. Tillgänglighetsprojektet 
Berit Mårtensson från gatu- och fastighetskontoret informerade om tillgänglighetsplanen. 
Planen skulle ha varit klar i oktober förra året. Det går inte att säga säkert när den blir 
färdig, förhoppningsvis till sommaren men det kan ta längre tid. Gatu- och 
fastighetskontoret är mitt uppe i en stor omorganisation vilket är ett skäl till att planen är 
försenad. Kritik från handikappförbunden är ett annat. Beträffande torginventeringen 
kritiserades beskrivningen och själva texten som kommer att omarbetas. Berit Mårtensson  
redogjorde också, tillsammans med Marta Csiki från tekniska avdelningen, för de 
förbättringar för att öka tillgängligheten som gjorts i stadsdelen under 2004 och vilka 
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åtgärder som planeras för 2005 (se bilaga 2). Tillgänglighetsprojekten är små men mycket 
resurskrävande. Mötet beslutade att Berit Mårtensson återkommer vid senare tillfälle för en 
timslång bildpresentation eventuellt tillsammans med lokala pensionärsrådet.    
 
5. Anmälan av föregående protokoll  
Anmäldes att protokollet från handikapprådets sammanträde den 10 februari justerats den 
17 februari.   
 
6. Anmälan av inkomna protokoll 
Anmäldes Stockholms kommunstyrelses handikappråds minnesanteckningar från 
heldagsöverläggning den 16 februari.   
Anmäldes lokala pensionärsrådets protokoll från den 12 februari.  
 
7. Rapporter och skrivelser 
Anmäldes kallelser för kännedom till stadsbyggnadsnämndens handikappråds möten  
22 februari, 8 mars och 22 mars. Inga ärenden rörde Spånga-Tensta. 
 
Diskussionsunderlaget ”Vision Stockholm 2030” hade skickas ut till samtliga    
ledamöter tillsammans med en sammanfattning av Översiktsplan 99. Remissen föreläggs 
stadsdelsnämnden den 21 april. Rådet fann underlaget intressant och tankeväckande men 
kommer inte att  lämna eget yttrande.     
 
Anmäldes en motion till kommunfullmäktige av Mikael Söderlund (m) om uteserveringar 
året runt. Remissvar föreläggs stadsdelsnämnden den 21 april. Handikapprådet ansåg 
förslaget vara dumt och ogenomförbart med tanke på klimatet i Stockholm vintertid. 
 
Anmäldes Margareta Olofssons (v) uppdrag till Stadsledningskontoret att utreda 
ansvarsförhållandena kring tillsyn och kontroll av rökförbudet i restauranger och andra 
serveringsmiljöer. Handikapprådet har inte tagit del av remissvaret som föreläggs 
stadsdelsnämnden den 31 mars men påpekar vikten av rökförbud i offentliga lokaler. 
 
Anmäldes remiss angående konsumentpolitiskt handlingsprogram för Stockholms stad 
2005 – 2007. Remissvaret föreläggs stadsdelsnämnden den 21 april. Bestämdes att 
remissen kopieras och skickas till samtliga ledamöter inför gemensam genomgång vid 
handikapprådets nästa möte den 7 april.   
 
8. Ändrad tid  
Tiden för planerad konferens om lokala handlingsplanen och handikappolitiskt program för 
Stockholms stad är ändrad till den 12 maj kl. 15.00. 
  
9. Handikappombudsmannen 
Stadens handikappombudsman Riitta-Leena Karlsson besöker stadsdelsnämnden den 18 
maj klockan 18.00. Önskvärt är att alla medlemmar i lokala handikapprådet deltar i mötet. 
 
10. Handikapprådet på Spånga-Tenstas hemsida 
Björn Erdal, informatör vid stadsdelsförvaltningen, informerade om Spånga-Tenstas 
hemsida i allmänhet och lokala handikapprådets sida i synnerhet. Vid mötet diskuterades 
vilka personuppgifter rådets medlemmar är beredda att lämna ut till allmänheten på 



ABCDE 
 

sid 3 (3) 
 

hemsidan. Då flera kände tveksamhet inför att lämna ut såväl egna e-postadresser, som 
hemtelefon och hemadress bestämdes att inga e-postadresser skall offentliggöras. Övriga 
uppgifter kommer att se olika ut för respektive rådsmedlem. Ordföranden kommer att 
kunna nås via en e-posttjänst på hemsidan.      
 
11. Balanslistan  
Se bilaga 1. 
 
12. Nästa möte  
Handikapprådets nästa möte äger rum den 7 april.  
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
 


